

LONWAY莱威9900一体化振动温度变送器

产品名称	LONWAY莱威9900一体化振动温度变送器
公司名称	西安罗斯韦尔机电科技有限公司
价格	5200.00/支
规格参数	温度范围:0-120 振动范围:0-20MM/s 信号输出:4-20mA
公司地址	西安市碑林区南关正街以西中贸广场第15幢30801号房
联系电话	029-84232662 18502959962

产品详情

LONWAY 莱威品牌简介：

德国贝克（BECKER）是国际知名的真空设备专家，成立于1885年，迄今已有120多年的历史，在全球已经设立14家子公司,发展成为一家多元化的跨国集团公司，贝克.莱威（BECKER.LONWAY）是专业制造振动传感器的知名品牌，为真空设备包括其他传动设备的振动保驾护航。

LONWAY包括分析和优化现有振动技术的能力，莱威LONWAY 9900一体化振动温度变送器是您通往国际的机械设备解决方案必备产品。

Becker is an internationally renowned vacuum equipment expert. Founded in 1885, Becker has a history of 120 years. It has established 14 subsidiaries in the world and developed into a diversified multinational group company, Becker-lonway (BECKER-LONWAY) It is a well-known brand specialized in manufacturing vibration sensors, which escorts the vibration of vacuum equipment including other transmission equipment.

Lonway includes the ability to analyze and optimize the existing vibration technology. The integrated vibration temperature transmitter lonway 9900 is a necessary product for you to lead the world in mechanical equipment solutions.

LONWAY 莱威9900一体化振动温度变送器技术参数：

测量类型：一体化振动和温度测量（莱威9900）

输出信号：4-20mA DC HART、

参考精度：± 3% F.S

频响范围：10 ~ 1000Hz； ± 3 db

壳体材料：316L不锈钢壳体，

长期稳定性：2年稳定性

振动限值：250g 峰值

产品网址：http://www.rosewell-tech.com/p_list/9900lw.html

LONWAY 莱威9900一体化振动温度变送器常用型号：

9900.Z20.W120.M20.150.10.

9900.Z20.W150.M20.150.8.

9902.Z20.000.00.

9902.Z50.000.00.

9900.Z50.W100.M20.100.8

9900.Z20.W120.M16.120.8